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Emne: Utbygging av fiber på lauvås 
 
Hei. Eg lure på om det er noen planer om utbygging av fiber på Lauvås? Det er ekstremt dårlig 
internett tilgang her på Lauvås. Eg leste at i 2015 så var det høring om utbygging med Lauvås-Risa. Eg 
har flytte heim til Lauvås så eg veit ikkje heilt om planene om utbygging. Håper på positiv svar. 
 
Mvh John Luiz Lauvås 
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